
 
 
Referat af bestyrelsesmøde afholdt den 6. maj 2023 hos Michael. 
 
 
Til stede : Erik – Jimmy – Thomas og Michael 
 
Afbud: Vibeke 
 
Med følgende punkter: 
 
 
Vores veje 
 
Brolauget 
 
Regnskab 
 
Generalforsamling 
 
Kursus til Hjertestarter - Trygfonden har accept på betaling 
 
Drøftelse af Ny affaldsordning 
 
Veje: 
 
Der er lavet aftale med samme entreprenør som lavede vores veje i 2022. 
 
Der var enighed om at entreprenøren havde udført et godt stykke arbejde og at vejene havde 
holdt sig flot i det meste af 2022. 
 
Der er lavet et grundarbejde i 2022 så medmindre der aftales ekstraarbejde, vil regningen 
blive mindre. 
Efter mødet er der aftalt ekstraarbejde på Hertasvej og asfalt reparation på 
Hertasvej/Rørsangervej.  
Så frugterne af grundarbejdet vil først mærkes i 2024. 
 
Brolauget: 
 
Brolauget har set sig nødvendig at kræve en større betaling per medlem. 
Før betaltes der 100 kr. per parcel – dette er nu sat op til 125 kr. 
 
Stigningen skyldes højere omkostninger til reparation af broen og for at være på forkant med 
dette i årene fremover. 
 
Sandfangsbroen kommer desværre heller ikke op i år – grundet sten er skyllet ind over det 
område broen skal lægges på. 
 
Hjertestarter: 
 
Efter ansøgning til Trygfonden er der bevilget penge til afholdelse af kursus. 
 



Efter mødet er  det lykkedes Vibeke at skaffe lokaler i Borren i Højby. 
Kurset finder sted den 19. august 2023 klokken 900-1200. 
Der vil i god tid blive udsendt indbydelse.  
 
 
 
 
Regnskab:  
 
Regnskabet ser ud som forventet, med kalkuleret underskud. 
 
Underskuddet skyldes køb af hjertestarter, som vedtaget på generalforsamling 2022 – samt 
øgede udgifter til brolauget. 
 
Generalforsamling : 
 
Punkter blev gennemgået. 
 
Da der stadig mangler at blive fyldt på på suppleant poster blev det besluttet at stille forslag 
på generalforsamlingen om at slanke disse. 
 
Det foreslås at I stedet for to revisor suppleanter skæres til een. 
 
Det foreslås at I stedet for to bestyrelsessuppleanter skæres til een. 
 
Pt er alle poster vakante.  
 
Drøftelse af ny affaldssortering: 
 
Kommunen starter op med nye sorteringer fra efteråret. 
 
Der vil fremover komme til at være i alt 4 sorterings spande plus hvis man har haveaffalds 
spanden – 5 spande. 
 
Det blev drøftet, der var enighed om at nævne det på generalforsamlingen under formandens 
beretning – og evt tage en drøftelse der. 
Der var enighed om at det var mange spande at have stående og tømnings frekvensen vil være 
hver 4. eller 8 uge. 
Tømning af rest affalds spanden bliver der ikke ændret ved. 
 
 
 
Referent: 
 
Michael Lohse 
 
 


